
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 10. november 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål H
Vil ministeren redegøre for, hvordan ministeren vil sikre, at kommunerne overholder reg-
lerne for kontering, så der ikke bruges midler på skolen, som er øremærket til fritidstilbud,
og mener ministeren, at der er behov for at sikre mere vandtætte skodder mellem skole
og fritidstilbud, så fritidstilbuddenes budgetter ikke udhules?
Der henvises til artiklen "Det store tyveri: Skoler bruger SFO’ens millioner", bragt i fag-
bladet Børn&Unge den 5. november 2020 samt BUPL’s bagvedliggende kortlægning
”Undersøgelse af anvendelse af personaleressourcer i skolefritidsordninger”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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